
Kollektivhus Nu 

Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 4 september 2024 kl. 19 – 20:30 via Teams 

 

Deltagare: Ulrika Egerö, Ulla Immler, Kerstin Kärnekull, Eva-Marie 

Mendahl, Eva Mertel Högberg och Rolf Ericson. Tore Wizelius deltog 

via telefon. 

 

1. Ulrika valdes till ordförande, Rolf till sekreterare och Eva till justerare för 

mötet. 

 

2. Förra protokollet och beslutsloggen 
A: Rättelse av protokoll 240602, punkt 9: Ulrika och Eva-Marie ska inte 

jobba vidare med att söka medel från Olle Engkvists stiftelse. Först ska vi 

bestämma oss för vad vi vill med sökta medel. 

B: Beslutsloggen ska uppdateras av Rolf. 

 

3. Godkännande av dagordning: 
En del punkter som vi inte hinner behandla, tas upp på nästa styrelsemöte i 

Falun. 

 

4.Digitalt erfarenhetsutbyte om frivillighet/obligatorium 23 

september 19-20.30. 
En första info har skickats ut till medlemsföreningarna. Någon från Tunnan 

inleder och Eva-Marie säger något om hur UnderSammaTak har det innan 

deltagarna släpps lös. Rolf ordnar Teams-länk samt undersöker om det går 

att spela in. Ulrika är samtalsledare och skickar inbjudan med vädjan om att 

de deltagare som kan sitta tillsammans sak göra det.  

 

5. Gemensam IT-lösning och hemsida för oss och medlems-

föreningarna 
Arbetet med IT-lösningen har hakat upp sig. Nytt möte med gruppen, inkl. 

de som jobbar med hemsidesstruktur, den 9 september. Rolf utträder som 

representant för Kollektivhus Nu. Ulla och Ulrika representerar styrelsen. 

 

6. Öppet hus 
21 hus har anmält sig. Ulla gör ett utskick till anmälda för komplettering av 

uppgifter och aktiviteter. Kerstin lägger ut på hemsidan och i Bo 

tillsammans. Ulrika undersöker möjligheten att samannonsera. 

Stockholmsföreningarnas information i DN:s kalendarium och Mitt i. Tore 

ber Anita Persson om lista på presskontakter för pressmeddelande. 

 

7. Kommunernas innovationsvecka 
Vi behöver samarbeta med någon offentlig aktör, Kerstin kollar med 

Familjebostäder i Stockholm. Alternativt drar vi oss ur detta. 

 

8. Digital studiecirkel i föreningskunskap 
Ulla har kollat med Studiefrämjandet. Det kostar pengar om vi ska gå via 

dem. Konsultföretaget Grant Thornton har tidigare haft gratisseminarier för 

ideella föreningar, men de vänder sig i första hand till stora organisationer, 

som kan köpa deras tjänster. Eva skickar uppgifter på kontaktperson Jonas 

Lagander hos Coompanion till Ulla. 

 

9. Presentera oss i Eurotopia och på NGO-nätverk 



Vi vill vara med i Eurotopia även fortsättningsvis, men går inte med i NGO-

nätverket. 

 

10. Balans i föreningens ekonomi 
Flyttas till nästa styrelsemöte. Rolf kommer att skicka några synpunkter och 

förslag och ber styrelsen att ta ställning till dem samt komma med egna idéer 

inför styrelsemötet. 

 

11. Marknadsföringskampanj 
Flyttas till nästa styrelsemöte. 

 

12. Google Drive 
Flyttas till nästa styrelsemöte. Men styrelsen ombeds att till dess fundera på: 

Hur mycket ska vi lägga där? Vem kan åta sig att ansvara för innehållet?  

 

13. Medlemslistan, mentorskap 
Enligt Rolf tycks det funka med att alla för in ändringar direkt i listan på 

Google Drive. Vi fortsätter att diskutera medlemslistan på nästa 

styrelsemöte. Två föreningar har dragit sig ur, Påängen i Örebro och 

Stockholms journalistseniorer. På nästa styrelsemöte får vi besluta om 

uteslutning. Tre föreningar har ännu inte betalt, trots påminnelser och 

efterforskning av kontaktadress: EG Fastighetsförmedling, Elsa Beskow och 

Stacken. Rolf fortsätter att bearbeta Elsa Beskow, och Eva-Marie försöker 

kontakta Stacken. 

 

14. Projektlotsutbildning med nordiska nätverket för bygg- och 

bogemenskaper, KOBB 

Ingen har anmält intresse för att få utbildningen subventionerad av 

Kollektivhus Nu. Kerstin kommer att föreläsa och Ulrika sitta med i en panel 

under utbildningens första dagar i Malmö i slutet av september.  

 

15. Nytt forskningsprojekt: House-well 
Ivette Arroyos nya forskningsprojekt House-well har fått medel från Formas. 

Kollektivhus Nu kommer få nästan 140 000 kr (inkl. overhead-kostnader) 

mot att Ulrika och Kerstin (eller andra med jämförbar kompetens) lägger ner 

ca 130 timmars arbete under 4 år med start troligen i höst. Rolf ordnar 

anställningskontrakt för Ulrika och Kerstin. Även kassören kommer att 

avlönas något för administrationen.  

 

16. Årsmöte 2025 

Beslutades att förlägga årsmötet till Stolplyckan 15-16 mars 2025, om det är 

ok för Stolplyckans styrelse. 

 

17. Bo tillsammans 
Kerstin redogjorde för innehållet i kommande nummer. Vill gärna ha bilder 

med kort text och fotograf, från sommaren i kollektivhusen, senast söndag 

kväll. Ann Norrby kommer att jobba med Bo tillsammans, trots skada. 

 

18. Text till hemsidan för vår systerorganisation i Österrike 
Föreningen för bogemenskaper i Österrike har skickat oss en text om deras 

förening som de gärna vill att vi lägger ut på vår hemsida, och erbjuder oss 



att göra detsamma på deras. Kerstin lägger ut deras på vår hemsida. Vår text 

till deras hemsida, tas upp på nästa styrelsemöte. 

  

19. Kommande styrelsemöten 
Falun den 26-27 oktober i Tersen klockan 15. Vi delar upp möte på två 

dagar, för att hinna allt. Därefter styrelsemöte den 25 november klockan 19, 

digitalt. För att vara säkra på att tekniken fungerar, börjar vi 20-30 minuter 

innan. 

 

Ulrika Egerö  Rolf Ericson  Eva Högberg 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 

 

 

Bilaga. Beslutsuppföljning 240904 


